

# 《花好月圓慶中秋》

## 街市買餸換禮物活動 及中秋自制燈籠工作坊

### 活動內容

顧客同日於此食環署街市商戶以指定支付方式**消費滿指定金額**，憑有效收據可換領指定禮品。

獎賞1：以現金或電子支付方式作**任何消費**，可換領摺扇1把。

獎賞2：以現金或電子支付方式**消費滿HK\$50或以上**，可換領清潔龍阿德電話掛繩1條。

獎賞3：以**電子消費滿HK\$80或以上**，可換領清潔龍阿德環保食物袋1個、環保袋1個或隔熱墊1個(三選一)。

### 中秋自制燈籠工作坊活動

參加方法：

於2024年9月7日顧客於此食環署街市商戶**消費滿指定金額(HK\$150)或以上**，可參與自制燈籠工作坊活動。

每日工作坊名額：**共60個**

### Event Details

Customers who **spend the designated amount** at this FEHD market stall and using designated payment methods on the same day can redeem designated gifts with valid receipts.

Reward 1 : Redeem a foldable fan by **any purchase (cash/ contactless payment method)**.

Reward 2 : Redeem a Ah Tak Cell Phone Strap by **spending \$50 (cash / contactless payment method)**.

Reward 3 : Redeem a Ah Tak Eco Food Wrap Bag, tote bag or Insulation pad by **spending \$80 (contactless payment method)**.

### Lantern Making Workshop

Customers can join the Lantern Making Workshop by **spending HK\$150 or above** at the stalls in designated FEHD market on 7th Sept. 2024.

Daily workshop quota : **60 participants**

### 舉辦街市

### 活動

### 日期

### 時間

|        |             |                        |                   |
|--------|-------------|------------------------|-------------------|
| 漁灣街市   | 街市買餸換禮物活動   | 2024年9月6日至8日 (星期五至日)   | 上午<br>09:30至12:30 |
|        | 中秋自制燈籠工作坊活動 | 2024年9月7日 (星期六)        |                   |
| 大圍街市   | 街市買餸換禮物活動   | 2024年9月6日至8日 (星期五至日)   | 下午<br>14:00至17:00 |
|        | 中秋自制燈籠工作坊活動 | 2024年9月7日 (星期六)        |                   |
| 荃灣街市   | 街市買餸換禮物活動   | 2024年9月6日至8日 (星期五至日)   | 下午<br>14:00至17:00 |
| 牛頭角街市  | 街市買餸換禮物活動   | 2024年9月13日至15日 (星期五至日) |                   |
| 愛秩序灣街市 | 街市買餸換禮物活動   | 2024年9月13日至15日 (星期五至日) |                   |
| 香車街街市  | 街市買餸換禮物活動   | 2024年9月13日至15日 (星期五至日) |                   |

歡迎現場報名參加 (名額有限，先到先得)

網頁：[www.fehd.gov.hk](http://www.fehd.gov.hk)

查詢：2868 0000

- 每人每日只限換領以上獎賞各一次
- 顧客換領時必需提供收據或電子收據證明(最多可夾2張收據)，有關收據亦會被收起、蓋印或拍照紀錄
- 紀念品數量有限，先到先得
- 紀念品的種類如有更改，不作另行通知
- 如有爭議，食物環境衛生署保留最終決定權
- Each of the above rewards can only be redeemed once per day.
- Customers must provide receipts or electronic proof of receipts when redeeming (a maximum of 2 receipts can be attached). The relevant receipts will also be collected, stamped or photographed for record.
- Souvenir stock is limited and redemption will be made on a first-come, first-served basis.
- Advance notice will not be given for any change in the list of souvenir items.
- In case of dispute, the decision of FEHD should be final.

